
Referat til elevrådsmøte 

Møtenummer: 01/23 

Dato:   31.01.2023 

Tid:   11:30 – 12:10 

Sted:   Lillesalen 

 

Til stede: 1MDA, 1MDB (Drama), 1MDB (Dans), 1SSA, 1SSB, 1SSC, 1STA, 

1STB, 1STC, 1STF, 2MDA, 2MDB (Drama), 2MDB (Dans), 2SSB, 

2STA, 2STB, 2STC, 2STE, 2STF, 3MDA, 3MDB (Drama), 3MDB 

(Dans), 3STE, Elevrådsstyret 

Frafall: Øvrige klasser. 

  



Saksliste 
  

01/23 Godkjenning av innkalling 

Godkjent  

Forslag: Erstatte 05/23 MDD-Studie med 09/23 Erfaringsdelingsmøte.  

Enstemmig vedtatt 

 

02/23 Godkjenning av referat 

Godkjent uten innvendinger 

 

03/23 Elevtinget 

Elevtinget er elevorganisasjonens landsmøte. Møte vil handle om hva 

elevorganisasjonen skal ha fokus på. Møte vil vare fra 6. – 10. mars. All 

transport, opphold og mat vil bli dekket. Elevtinget krever at vi sender to 

elever, en delegat og en observatør.  

2STE: Hvordan vil fraværet se ut? 

Å delta på elevtinget vil telle som politisk fravær, altså gyldig fravær.  

Økonomiansvarlig: Når er fristen for påmelding? 

Fristen for påmelding er 4. februar 

Komitéansvarlig: Hvordan velges det? 

Det vil bli sendt søknadder til en arbeidsgruppe som skal gå gjennom 

 søknadene og velge de beste kandidatene. Det vil bli valgt via en 

 arbeidsgruppe som blir valgt på møtet. 

  



Søkere: 

- Pashima Livakovic 

- Aurora Havsøy 

- Markus Thalamus Gibbs  

- Phyu Sin Pwint Myat 

- Ulrik Abrahamsen Rønning 

- Viktor Bang Aardalen 

- Kine Rønjom 

- Andrea-Sofie Gjestad Wollberg 

- Tommy Ly Hoang 

 

Forslag: Arbeidsgruppen for søknadene skal være Maja Solerød, Tjark 

          Valerius Boldt og Sander Larsen. 

Enstemmig vedtatt 

 

04/23 Rus og psykisk helse komiteen 

2SSB: Vil mer informasjon bli lagt ut? 

Vi har planer om å legge ut dette på skolens teams. 

Søkere: 

- Tiril Nathalie Ange  

- Oda Oppebøen Mathisbråten 

- Tuyet Thu Thi Le 

- Celina Milla Dahlsrud 

- Magnhild Klakegg 

 

05/23 MDD - studie «En skole» 

Satt til eventuelt 

 

 



06/23 Skolesamling 

Onsdag 01.02 vil det være en samling der rektor skal gå gjennom situasjonen 

på skolen i dag. Rektor går gjennom ting som ordensreglementet, en ny 

ryddeordning og søppelkassene på skolen. Denne samlingen har allerede blitt 

informert om av rektor. 

 

07/23 Forslag til budsjett 

Et sosialt arrangement ble ikke planlagt forrige forsvinner 50 000kr fra tidligere 

ubrukt kapital. Det ønskes om at en økonomikomité skal konstitueres.  

 Forslag: Økonomikomitéen skal bestå av Vebjørn Landmark og Aurora 

 Havsøy  

 Enstemmig vedtatt 

 

08/23 Klassens saker 

3STE Mangel på stoler og pulter overalt 

Styret skal sjekke om med byggdrift om de har tatt stoler til reperasjon. 

Styre Fortsatt klaging på dårlig luft i klasserom 

Byggdrift skal snakke om dette onsdag 01.02. 

1STC Altfor varmt i klasserom 

Stein Thomas snakket om dette på årsmøte og det skal bli tatt opp på 

samlingen som skjer onsdag 01.02 

2STC Vi har forstått at det kun er lærere som kan booke grupperom, er det 

 mulig å få en ordning for elever å booke rom? 

Det kan være veldig mulig, ettersom vi har ett system for å booke rom. 

Dette tas opp på SU/SMU. 

1SSB Klager på for lite turer, for mye arbeid inne. 



Dette er ikke noe vi har kontakt med, dersom dette fortsetter å være ett 

problem kontakt 

2STE Vi får ikke lov til å sitte å jobbe med det vi vil i biblioteket 

Bibliotekstyret har planer om å dele biblioteket i flere soner slik at alle 

 alle elever får gjøre det de må.  

2STC Hvor ble det av sofaene i biblioteket 

Dette skal bli tatt opp med byggdrift. 

1STC Roting i klasserom etter å ha hatt timer utenfor eget klasserom 

Rektor skal sende ut info til ansatte der han oppfordrer lærerne til å få 

 elevene til å rydde opp etter seg. Dette skal skje etter skolesamlingen. 

3STE Pulter blir dratt rundt og forstyrrer timen. 

Det har blitt meldt ifra at det er en klasse som sitter i grupper og må 

derfor flytte på pultene. Vi melder ifra til læreren om de kan løfte pultene 

istedenfor. 

1STG Lite trykk i vannkraner 

 Styret sjekker med byggdrift for å undersøke om dette er et avvik.  

  



 

09/23 Erfaringsdelingsmøte 

Dette møtet er for å dele erfaringer mellom elevrådene og for å opprette 

kontakt mellom ungdommer og politikere i den nye Telemark fylkeskommune. 

Det skal sendes tre delegater og møtet vil gå utover opprettelsen av Telemark 

fylkeskommune. Møtet foregår 14. februar fra 10:00 - 16:15. Transport blir 

betalt for og mat blir dekket på møtet.  

 

Eventuelt 

05/23 MDD – Studie «En skole» 

 

 

Redaksjonell frihet 

Om det skulle forekomme feil i dokumentet, bes tillitsvalgte å ta kontakt med 

undertegnede senest 7 dager etter referatet publiseres, for å vurdere eventuelle 

rettelser. Om det skjer rettelser, vil nytt referat være gjeldende. Elevrådsstyret har 

ifølge vedtektenes paragraf 4.4.1, redaksjonell frihet. 

 

Med vennlig hilsen, 

Sander Larsen 

Sekretær 


